
  

Schriftelijke vragen van Fractie Pastoor m.b.t. metingen nieuw Gemeentehuis 

 

      Gemeente Den Helder, 21 augustus 2023, 

 

Geacht College van Burgemeester en Wethouders, 

Op dit moment worden er metingen verricht aan het toekomstig stadhuis, gebouw 66, op 

Willemsoord. De gevelvlakken en daklijsten krijgen steeds meer en steeds grotere bollingen 

die met het blote oog goed waarneembaar zijn. Dit nadat er met zwaar verkeer gewerkt is in 

gebouw 66, de voormalige mastenloods uit 1825. Dit was om de bodem te saneren. 

Gevolg is dat de standvinken die het dak van gebouw 66 ondersteunen begonnen te zakken 

en dit welvingen in de daken veroorzaakte. Ook zagen we steeds meer scheuren in de 

muren komen en zagen we verzakkingen. De RCE heeft toen Zeestad opgedragen om 

nauwkeurige metingen uit te voeren. Dit is uitbesteed aan een lokaal persoon (Albert 

Verdun), de meetresultaten moeten van Zeestad geheim blijven. De verzakkingen gaan 

ondertussen gewoon door. Navraag bij Zeestad levert niets op. 

Tijdens de jaren 90 is er veel gerestaureerd op Willemsoord. De gebouwen in de plint zijn 

opnieuw onderheid. Dit laatste is niet gebeurd met gebouw 66. In de bodem onder dit 

gebouw zit een metersdikke veenlaag die aan het inklinken is. Tevens is recent een put 

geslagen om water voor de verwarming van gebouw 66 op te kunnen pompen. Dit zal tot 

verdere verzakkingen gaan leiden. 

We mogen er niet van uitgaan dat deze problemen vanzelf gaan verdwijnen. 

Maar wat is er nu geheim aan de metingen die door / voor Zeestad worden uitgevoerd?  

Is de Nationale Veiligheid gemoeid? 

Is de veiligheid in het geding van mensen die daar gaan werken? 

Is de volksgezondheid in gevaar?  

Wat is er zo belangrijk, dat de waarden van de uitgevoerde metingen niet openbaar mogen 

worden gemaakt? 

Op 17 juli hebben wij aan Zeestad gevraagd naar de resultaten van de metingen. Mevrouw 

Weel (Zeestad) zou daar achteraan gaan en ons informeren. Tot op de dag van vandaag is 

dat niet gebeurd. 

Vragen die wij ook graag beantwoord zien; 

 

1. Wat zijn de resultaten van de metingen tot nu toe? 

2. Wat zijn de consequenties voor de ingebruikname van het stadhuis? 



3. Wat zijn de financiële repercussies die hiermee gepaard gaan? 

Fractie Pastoor. 


